
 

Referat til  
afdelingsmøde d. 13. juni 

 kl. 18.00 2022 
 

Indkaldte: Bitten, Johanna, Steffen, Kim, Peter, Sten og Katrine  
Afbud: Steffen, Sten og Johanna 
 

 Valg af ref./dir. Peter / Bitten 

1 Til og fra driften 

Status på punkterne 

Boldbanen og mål. Hvad er status 

Der afventer status fra leverandøren vedr. refunderingen af 
målene. Vi ønsker en pris for ”garn-nettene” 

 
Gave fra selskabet – bord-bænke fliser?? 

Vi vil gerne have opsat sættet nu under æbletræerne. Til 
august vil vi gerne have lagt fliser under. 

 
Grønne områder bag ved etagehus 194-200 

Hvad vil det kost at fjerne fliserne bag ved etagehuset 194-
200? 

 
Er det muligt at få lagt barkflis i bunden ved den ny 

beplantning bag ved etagehusene. 
 

Der mangler at blive skiftet en del lysarmaturer til LED i 

kælderen. HC ved hvor. 
 

Status på trappetårnene. Vi ønsker et møde omkring dem 
inden beboermødet i september.  

 
Hvad sker der med ombygningen af materialegården? 

 
De grønne poser til madaffald kommer i postkasserne 

2. Godkendelse af 

referat. 
 

Referat fra sidste møde godkendt 

3. Nye punkter til 
dagsorden.  

 
 

  

Repræsentantskabsmødet 
Ny formand Bitten bytter plads med Peter 

 

4. OB Møde i maj 

5. Beboerhus  Der bliver indkøbt havemøbler 

Stor ros til vores beboerhusbestyrer Allan       

 
6.   
7.  Legeplads Intet 
8. Indlæg til GB Nyt Hvem skriver- Vi skriver indlæg efter beboermødet 
9. Nye datoer  

 

Beboermøde 13. sept 

Budgetmøde 18. aug. 

Næste bestyrelsesmøde er den 4. sept.   
10 Evt.   



 
  

   


